國立臺灣科技大學教師以專門著作升等個人資料National Taiwan University of Science and Technology

Personal Information for Faculty Promotion Through Specialized Publications
（請務必依下列內容填送）
(Please complete the following items)
姓名：         性別：     出生年月：

Name:     Gender:   Date of Birth:

學院：         系所：

College:    Department/Institute:

一、學歷：大學部

碩士班

博士班
Educational Background:
Undergraduate Program
Master’s Program
Doctoral Program
二、經歷：（可附另頁）

Professional Experience: (Additional pages may be attached)
三、教學紀錄：（可附另頁，並請提供取得前一等級教師資格後至向單位申請升等時往前逆算，最近五年內之教學紀錄)
Teaching Record: (Additional pages may be attached; please provide teaching records for the 5 years immediately preceding the application date, counted retroactively from the time of qualifying for your previous academic rank to the date of applying for promotion through your unit)

四、服務與輔導紀錄：（可附另頁，並請提供取得前一等級教師資格後至向單位申請升等時往前逆算，最近五年內之服務與輔導紀錄)
Service and Guidance Record: (Additional pages may be attached; please provide service and guidance records for the 5 years immediately preceding the application date, counted retroactively from the time of qualifying for your previous academic rank to the date of applying for promotion through your unit)
五、其他受獎勵事項：（可附另頁，並請提供取得前一等級教師資格後至向單位申請升等時往前逆算，最近五年內之受獎勵事項) 

Other Awards and Honors: (Additional pages may be attached; please specify awards and honors received for the 5 years immediately preceding the application date, counted retroactively from the time of qualifying for your previous academic rank to the date of applying for promotion through your unit)
六、著作目錄： 詳如本校「教師升等送審著作、作品、成就證明、技術報告目錄一覽表」及另附之著作、技術報告、作品或成就證明。（所附著作及報告並請依表列順序裝訂）
List of Publications: Complete a “Summary of Writings, Works, Evidence of Achievements, and Technical Reports Submitted for Accreditation of Teacher Promotion,” and provide the attached writings, works, evidence of achievements, and technical reports (The attached writings, works, evidence, and reports must be bound in the order listed in the table)
附註：

1. 送審查時，請自選代表作，並另附近年較重要之著作數篇為參考作一併送審。其屬一系列之相關研究者，得合併為一代表作，第二篇以上代表作於參考作上填列，並註明代表作系列。
2. 本校第58次校教評會決議，本校教師申請升等時所提供之研究著作資料，請於適當處註明各筆資料之合著人中文姓名、任職單位及職稱。
Notes:

1. When submitting documents for review, please select a representative work and attach other major works from recent years as reference materials for concurrent review. A series of related studies may be combined as one representative work. Any additional representative works beyond the first should be listed among the reference works and marked as part of the representative work series.
2. According to the resolution of Taiwan Tech’s 58th University Faculty Evaluation Committee, when applying for promotion, faculty members must indicate the Chinese names, institutional affiliations, and job titles of all coauthors at appropriate places in the submitted research works. 
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 The English version is provided for reference only.

 The Chinese version shall prevail in case of any discrepancies between the English and Chinese versions.

